
Θέμα: Επίσπευση των οδικών και άλλων απαλλοτριώσεων για Ολυμπιακά Έργα

1. Το ζήτημα που τίθεται στο συνημμένο έγγραφο ανέκυψε κυρίως για το 

ΥΠΕΧΩΔΕ και, δευτερευόντως, το Υπουργείο Πολιτισμού. Συνεννοήθηκα σχετικά 

με τον κ. Βασιλείου και τον κ. Καρτάλη, οι οποίοι ανέλαβαν να ενημερώνουν έγκαιρα 

την Αθήνα 2004 για κάθε νέα απαλλοτρίωση.

2. Κατόπιν αυτού δεν νομίζω ότι χρειάζεται να ανακινηθεί το θέμα στη 

Συνεδρίαση της 27ης Αυγούστου της ΔΕΣΟΠ.
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